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Årsmelding til Årsmøte for året 2015 

Årsmøtedato: 13.03.2016 

Styret sitt arbeid har sidan Årsmøte 2015 vore:  

 Konstituerings møte. 

 Jaktfelt-møter, «føre jakta» og «etter jakta» møter. 

 Kontroll av felt hjortevilt. 

 Stimulere til rovdyr bekjemping. 

I Konstituerings møte vart styret samansett slik: 

Formann Aksel Øren På val: 2016 

Nest Formann Arne Geir Øyra På val: 2016 

Sekretær Egil Strand På val: 2017 

Kasserar Audun Sandnes På val: 2017 

Styremedlem/ småvilt representant Reidun Rolandsen Berge På val: 2016 

Styremedlem/ storvilt representant Kåre Honningsvåg På val: 2017 

 

 

Småviltforvaltning: 

Etter årsmøtevedtak om lokal forvalting av småvilt har det ikkje vore jobba vidare med 

forvaltning i regi av Utmarkslaget. 

Det har også i 2015 vore oppfordra til jakt på skadevilt som ravn, kråke, rev osb. 

 

Viltpåkjørslar 

Same lave statistikk som for 2014, Viltpåkjørslar i våre områder er nå på eit akseptabelt lavt 

nivå. Sett hjort i trafikkerte områder har helde seg lavt de siste årene. 

 

Felte dyr 

I Hovda Utmarkslag sitt jaktområde blei det felt 127 hjorte, av totalt 191 tildelte, noko som er 

en liten reduksjon sammanlikna med 2014. 
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 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 Sum 

Kalv 35 50 63 56 57 66 47 52 41 39 506 

Spissbukk 38 46 40 36 41 48 32 33 25 23 362 

Fjors kolle 25 24 26 30 27 31 17 19 25 16 240 

Eldre bukk 14 17 18 32 35 29 23 24 19 20 231 

Eldre kolle 41 35 40 35 46 55 41 46 25 29 393 

Sum 153 172 187 189 206 229 160 174 135 127 1732 

 

Årets vårteljingar ( 18. april og 2. mai)  gav oss ein peikepinn på ein reduksjon i antall «sett 

hjort». Første teljing viste 384 hjort og andre teljing viste 296 hjort, totalt 680 hjort mot 393 

hjort i 2014. Snitt teljing for 2015 vart 340hjort i 2015 mot 197 hjort i 2014 

Jaktfeltmøter 

Også i 2015 vart det arrangert  ”Føre jakta» og ”Etter jakta” møter. 

Det har vore bra oppmøte frå jegerar og grunneigarar. 

Tilbakemeldingar om «sett hjort» frå dei forskjellige felta tyder at observert hjort er i 

hovudsak i utmark og høgfjell.  

De fleste rapportere redusert mengde hjort observert på innmark. 

 

Medlemstalet er stabilt, men nokon bruk har skifta eigarar. 

 

 

 

Aksel Øren 

Leiar 

Hovda Utmarkslag SA 


